
Zápis ze schůze KPL 
 

Datum: 23.6.2018 
Přítomny:  

• Debora Plecháčková 
• Anna Ničová 
• Michaela Srchová 
• Ivana Malíková 
• Host: Barbara Bažantová 

 

KPL se sešla v rámci turnaje Prague cup, aby projednala plán ligy 2018/2019 

Po zhodnocení premiéry česko-rakouské ligy se komise shodla na upuštění od konceptu a návratu 
k ČŽL s následujícími parametry: 

1. 4 týmy – LCC Girls, LCJM, SIS, LCC Harpyje 
2. 2 hrací víkendy na podzim (konec září a půlka října) + 2 na jaře (vč. finálového - tbd) – 2x 

každý s každým + play off 
3. Nová pravidla (9+1, posession atd.) 

 

Aby navázaná spolupráce s Rakušankami nebyla zahozena, navrhujeme uspořádat česko-rakouský 
pohár. Ten by se konal pravděpodobně na konci října a zúčastnily by se ho týmy, které budou chtít, 
bez ohledu na umístění v lize – příležitost spíše pro juniorky a začínající týmy. S ohledem na rozvoj 
lakrosu navrhujeme pohár uspořádat v Brně (na půl cesty mezi Prahou a Vídní), kde se navíc může 
přidat začínající brněnský celek (případně doplnit některý z pražských týmů). Debora Plecháčková 
osloví Rakušanky ohledně termínů. 

 

Přes zimu bychom rády uspořádaly dva mix turnaje s juniorkami (leden a únor). 

 

 

 

 

Zapsala Debora Plecháčková 


